
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-09-16, § 2 

 

 Tid: 16 september 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 september 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande  

Margareta Stavling (s) 

Kajsa Stenfelt (v) tjänstgörande  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

*** 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) inledde sammanträdet med att hälsa alla välkomna. En 

kort presentationsrunda hölls. Vice ordförande Jan Valeskog (s) hälsade därefter 

ordföranden Ulla Hamilton välkommen till trafik och renhållningsnämnden. 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Stockholm - en stad för alla. Handbok för utformning av en tillgänglig och användbar 

miljö 

Tjänstemannen från trafikkontoret Anette Scheibe anmälde att 

tillgänglighetsprojektets handbok "Stockholm - en stad för alla. Handbok för 

utformning av en tillgänglig och användbar miljö" är utsänd till nämnden. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden godkände anmälan. 

 

 

Avfall Sverige – Höstmöte 11-12 november 2008 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson anmälde att Avfall Sverige håller det 

årliga höstmötet i Stockholm den 11 – 12 november. Information är delad till 

nämnden.  

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade att delta med 1+1 om intresse finns. 

 

 

Svar på frågor om Nynäsvägen 

Tjänste mannen från trafikkontoret Lars Jolérus svarade på frågor om Nynäsvägen, 

ställda på sammanträdet den 19 augusti, av ersättaren Christoffer Kuckowski (m) 

 

Svar på fråga om allergen växt, Malörtsambrosian 

Tjänstemannen från trafikkontoret Birgitta Björk svarade på fråga, ställd på 

sammanträdet den 19 augusti, av ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) om det finns 

någon möjlighet att ta bort Malörtsambrosian från kommunal mark. 

 

Svar på fråga om Havsörnsvägen i Fagersjö 

Tjänstemannen från trafikkontoret Anette Scheibe svarade på fråga, ställd på 

sammanträdet den 19 augusti, av vice ordföranden Jan Valeskog (s) om vad kan 

kontoret göra för att dämpa hastigheterna på den breda Havsörnsvägen? 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för svaren. 

 

 

Fråga om Farstanäsvägen 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) ställde fråga om Farstanäsvägen på Farstanäset. 

Vägen är längs vissa sträckor i ett dåligt skick. Det är stora gropar i vägen som 

skadar de bilar som har ärenden dit ut. Den dåliga framkomligheten drabbar de 

verksamheter som finns ute på halvön. Kan trafikkontoret medverka till att 

vägen lagas? 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att besvara på frågan på ett 

kommande sammanträde. 

 

 



  

Önskemål om föredragning om hastighets skyltning längs Västerled och 

Djupdalsvägen i Bromma 

Vice ordföranden Jan Valeskog (s) framförde önskemål om att få en 

föredragning om hastighetsbegränsningar och oklar skyltning längs Västerled 

och Djupdalsvägen i Bromma. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att föredra frågan på ett 

kommande sammanträde. 

 

 

Synpunkt om plantering av träd i stadsmiljö 

Ersättaren Milly Namiro Darlson (s) föreslog att man vid nyplantering av träd i 

stadsmiljö inte planterar dem alltför nära gatubelysningen. 

 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson svarade att kontoret beaktar detta. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


